
ACTA DE LA PRIMERA SESSIÓ DEL CONSELL ECONÒMIC LOCAL 

D’AIELO DE MALFERIT, CELEBRADA EL DIA 4 DE MARÇ DE 2021 

Sessió telemàtica celebrada, en virtut de l'article 46.3 de la LRBRL i a la vista de la 

Resolució de 24 d'octubre de 2020 de la Consellera de Sanitat Universal i Salut Pública i 

el Decret 14/2020, de 25 d'octubre, del president de la Generalitat, de mesures en la 

Comunitat Valenciana, a conseqüència de la situació de crisi sanitària ocasionada per la 

Covid-19 i de la declaració de l'estat d'alarma activat pel Govern de la Nació (DOGV 

8936 de 25 d'octubre), quan són les dinou trenta hores del dia quatre de març de dos mi 

vint-i-un, es reuneixen, presidits pel Sr. Alcalde En Juan Rafael Espí Mompó, assistits 

per mi, Tècnic Municipal, actuant com a Secretari en funcions, els Senyors i Senyores 

membres de la consell de participació ciutadana de l’àrea econòmica, a l’objecte de 

celebrar la primera sessió. 

Els components es relacionen a continuació: 

 Sr. Juan Rafael Espí, Alcalde  

 Sr. Gerardo Sanz, Regidor de Economia i inversions públiques i esports 

 Sra. Araceli Belda, en Representació del Grup Municipal Socialista  

 Sr. Rafael Andrés Espí, Representant del Consell de Joventut i Esports  

 Sr. Rafael Andrés , Representant del Grup de Teatre Aielo Naps  

 Sr. Vicente Donat, Secretari General-COEVAL 

 Sr. Daniel Domenech, Representant de COEVAL a Aielo de Malferit  

 Sr. Salvador Batellar Vidal, Representant del Consell de Benestar Social  

 Sr. Joan Bravo Escuriet, Representant de l’Associació veïnal d’Aielo de Malferit  

 

Secretari en funcions: Daniel Vicent Micó  

 

No assisteixen els components:   

 Sr. Ferran Castelló, Representant de l’Associació de Festes de Moros i Cristians  

 Sr. Víctor Sendra Llopis, Representant del Sindicat CSIF a Aielo de Malferit 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



1. Presentació del Consell. 

Comença la sessió i pren torn de paraula el Sr. Alcalde, Juan Rafael Espí i a la espera que 

es connecten la resta de membres del Consell, els dona la benvinguda i aprofita per donar 

les gràcies a totes les persones assistents per participar manifestant que espera que estes 

reunions siguen d’allò més profitoses pel be de tothom i del poble.   

Tot seguit dona la paraula al Sr. Daniel Vicent, Tècnic municipal i secretari en funcions 

del Consell, qui passa a donar comptes de la composició del Consell Sectorial de l’àrea 

econòmica i qui són les persones que el representen. Dona comptes dels membres que per 

motius diversos no han pogut assistir a dita sessió o es connectaran més tard perquè estan 

a altres reunions.  

Per continuar el Sr. Daniel Vicent informa que queda per incorporar dos veïnes/veïns de 

la localitat al Consell, tal i com es preveu en la seua composició aprovada pel Ple de 

l’Ajuntament. Estes persones s’inclouran a proposta del propi consell.  

El Sr. Juan Rafael Espí esclareix, en este punt, que el Partit Popular ha manifestat 

expressament que no vol participar al Consell i Compromís encara no ha donat una 

resposta sobre qui serà el seu representant. Tot seguit dona pas al següent punt de l’ordre 

del dia.   

 

2. Aprovació del Reglament de règim intern dels Consells Sectorials de 

Participació Ciutadana. 

El segon punt de l’ordre del dia, era l’aprovació del Reglament de Règim Intern dels  

Consells Sectorials de participació ciutadana, que tal i com introdueix el Sr. Alcalde és 

tracta d’un document comú per a tots els consells per tal de regular-los, i que ja ha estat 

presentat en les sessions desenvolupades a la resta de Consell i s’ha aprovat per tots ells. 

Ara tan sols quedaria aprovar-lo en el Consell de l’Àrea Econòmica fent les aportacions 

que es consideren adients.   

En primer lloc pren la paraula el Sr. Joan Bravo, en representació de l’Associació veïnal, 

per tal de fer uns suggeriments al text plantejat que queden recollits a continuació i als 

que segons s’enumeren, el Sr. Alcalde va donant resposta:  

- Article 1, descripció dels consells. Troba a faltar la descripció del Consell de 

Participació Ciutadana.  

El Sr. Juan Rafael Espí explica que este consell s’ha considerat deixar-lo en 

standby perquè, a l’igual que este econòmic, la seua composició s’ha de nodrir de 

la resta de consells sectorials. En estos moments tots els consells estan funcionant 

molt bé i es veurà com evoluciona el treball que s’està realitzant per al proper any 

decidir si finalment es constituix i quin seria el plantejament amb les propostes 

que s’aniran recollint.  

Finalment es decideix afegir-lo al reglament abans de procedir a la seua aprovació 

inicial.  

- Composició dels òrgans (article 3). No s’indica de quina manera s’escullen els 

representants, pel que fa a la representació dels sectors que no estan molt definits 

i que no responen a associacions i es podria incloure la seua elecció.   



- Article 4 sobre el Ple del Consell no queda massa clar a que es refereix, al que el 

Sr. Juan Rafael respon que es refereix al ple de cadascun dels consells sectorials 

que es recullen al reglament, donant resposta així a la consulta.   

- Article 5, sobre comissions específiques caldria matisar que seria el ple de cada 

consell sectorial el que aprovaria dites comissions específiques.  

- Article 11, sobre els representants en altres consells sectorials, on el Sr. Juan 

Rafael Espí explica que se’n parla de les persones que formen part d’un determinat 

consell i com en el cas del de l’àrea econòmica, participen com a representants 

del seu consell en este econòmic. 

- Caldria contemplar la celebració telemàtica dels consells a la que el Sr. Alcalde   

- Al respecte del Registre Municipal d’Entitats Ciutadanes esta ha d’existir tal i com 

marca la normativa municipal. El Sr. Alcalde explica que hi ha una ordenança 

d’associacions aprovada en 2002 que regula dit registre però que des d’aleshores 

tan sols es disposa d’una base de dades i que a hores d’ara s’esta treballant en 

formalitzar dit registre, concloent que allò més important era constituir els 

consells i avançar cap a la participació ciutadana en la localitat.  

- Per últim fa una consulta al respecte l’aprovació de la composició, constitució i 

modificació dels Consells per part del Ple on el Sr. Juan Rafael Espí explica que 

el Ple no aprovarà les persones que s’inclouen al consell però si les entitats, sectors 

i nombre de representants que tindrà entre altres.  

Per finalitzar el punt tots els assistents queden d’acord aprovar el reglament i portar-lo al 

Ple Ordinari per a la seua aprovació inicial incloent les matisacions que ha fet el Sr. Joan 

Bravo.  

 

3. Elecció de la persona que actuarà com a secretari del Consell. 

En este tercer punt el Sr. Alcalde, atenent a que este consell és un poc més tècnic i que 

alguns dels representants ja tenen càrrecs en altres consells, proposa que esta figura 

recaiga en un tècnic municipal. Tots els membres del consell responen afirmativament a 

esta proposta.  

4. Proposta de membres a designar pel propi Consell. 

El Sr. Juan Rafael Espí explica, que tal i com s’ha fet en la resta de consells, que s’envien 

propostes de veïns per email al Sr. Tècnic per procedir a fer les votacions a la propera 

sessió. Tots els membres del consell responen afirmativament a esta proposta.  

5. Aportació de propostes i idees per al 2021. 

Comença el Sr. Alcalde, explicant detalladament a través d’un power point el pressupost 

municipal per a l’any 2021, fent un repàs amb gràfiques i xifres d’allò que està previst 

per a la seua aprovació pel Ple. Mentre avança l’exposició s’aprofita per respondre a les 

preguntes que van sorgint per part dels participants.  

Es conclou el punt amb el vist-i-plau dels membres assistents.    

 

6. Precs i preguntes. 



Passant a l’últim punt de l’ordre del dia, el Sr. Vicent Donat, fa una consulta perquè 

s’informe en quin punt es troba l’assumpte del cicle de grau mitjà de formació 

professional en la qual COEVAL ha participat a les reunions que s’han realitzat per 

sol·licitar-lo.  

El Sr. Alcalde i la Sra. Regidora Araceli Belda, expliquen per posar en situació a la resta 

de membres, tot allò que s’ha realitzat per sol·licitar a la Conselleria d’Educació per per 

incloure a l’oferta formativa de l’IES Porçons d’Aielo de Malferit el Cicle Formatiu de 

Grau Mitjà d’atenció a persones en situació de dependència. Conclouen donant compte 

de la situació en què es troba la petició realitzada. 

Per últim, per consens de tots el presents i tal i com s’ha recollit al llarg de la present 

acta, S’ACORDA: 

1.- Incloure les matisacions al Reglament i aprovar-lo al Ple Ordinari. 

2.- Proposar veïns per formar part del Consell Econòmic.   

3.- Nomenar secretari al tècnic municipal.   

No havent més assumptes a tractar s’alça la sessió pel Sr. Alcalde, quan són les 20:30 

hores i per donar constància del que s’ha tractat i dels acords adoptats, estenc la present 

acta de la qual jo, com a Secretari de la Comissió done fe. 

 

 

L’ALCALDE                                                    EL SECRETARI 

                                                                           (en funcions) 

 

 

Juan Rafael Espí Mompó                                       Daniel Vicent Micó 

 


